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Rada Miejska w Brzesku 
Radni - Sesja 

Protokół nr 12/2019 

XII Sesja Rady Miejskiej w Brzesku, która odbyła się dnia 25 września 2019  
Obrady rozpoczęto 25 września 2019 o godz. 13:00, a zakończono o godz. 17:01 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 20 członków. 

Obecni: 

1. Barbara Borowiecka 
2. Franciszek Brzyk 
3. Ewa Chmielarz-Żwawa 
4. Rafał Cichoński 
5. Marcin Ciurej 
6. Jadwiga Dadej 
7. Piotr Duda 
8. Barbara Górczewska 
9. . Maria Kądziołka 
10. Leszek Klimek 
11. Maria Kucia 
12. Adam Kwaśniak 
13. Anna Lubowiecka 
14. Zbigniew Łanocha 
15. Karol Mróz 
16. Bogusław Sambor 
17. Jarosław Sorys 
18. Kamil Trąba 
19. Bartłomiej Turlej 
20. Adrian Zaleśny 

Nieobecny – Radny Marek Górski. 
Listy obecności stanowią załączniki do protokołu druk nr 1 i 2. 

Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka otworzyła  obrady XII Sesji Rady 
Miejskiej    Brzesku kadencji 2018 – 2023, zwołanej na dzień 25 września 2019 r. - 
stwierdziła, że obrady sesji są prawomocne, gdyż zgodnie z listą obecności - na ogólną 
liczbę 21 radnych, w sesji uczestniczy 20 radnych. 

Serdecznie powitała Radnych, Burmistrza Brzeska Tomasza Latochę, Wice Burmistrza 
Grzegorza Bracha, Poseł na Sejm RP Annę Czech, Skarbnika Gminy Panią Celinę 
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Łanocha, Sekretarza Gminy Stanisława Sułka, radcę prawnego UM,  przedstawicieli 
jednostek pomocniczych Gminy Brzesko w osobach Pań i Panów Sołtysów oraz Pań       
i Panów Przewodniczących Zarządów Osiedli, Dyrektorów Szkół z terenu Gminy 
Brzesko, Prezes ZNP w Brzesku Panią Helenę Jewuła, Kierowników jednostek 
organizacyjnych Gminy Brzesko, Komendanta Powiatowej Państwowej Straży 
Pożarnej starszego brygadiera Piotra Strojnego oraz Komendanta Powiatowego Policji 
w Brzesku młodszego inspektora Bogusława Chmielarza, rodziców oraz uczniów 
naszych szkół, którym dzisiaj będą wręczone Stypendia, pracowników Urzędu 
Miejskiego, mieszkańców, przyjaciół z zaprzyjaźnionego Miasta w Niemczech. 
 
Przewodnicząca poinformowała, że obrady Sesji Rady Miejskie w Brzesku są 
transmitowana i rejestrowane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk, 
osoby, które pozostaną na sali wyrażają zgodę na transmisję oraz  rejestrację. 
Wydano stosowne instrukcje – klauzule informacyjne, które są umieszczone:  

 w Biuletynie Informacji Publicznej, 

 na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Brzesku; 

 na drzwiach wejściowych na Salę Obrad;  

 na tablicach ogłoszeń Urzędu Miejskiego. 

Ad. 2. Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka  przedstawiła projekt porządku 
obrad XII sesji Rady Miejskiej w Brzesku zwołanej na dzień 25 września   2019 r. 
Przewodnicząca - zapytała, czy są wnioski do przesłanego radnym porządku obrad 
sesji? 

Zastępca Burmistrza  Grzegorz Brach  zgłosił wniosek o  wycofanie z porządku obrad 
sesji z pkt. 13 ppkt.6 projektu uchwały w sprawie utworzenia jednostki budżetowej  
"Miejskie Centrum Obsługi Oświaty" -  powołanie tej jednostki było przedmiotem 
wielu rozmów, dyskusji i debat. Wielokrotnie spotkaliśmy się z Dyrektorami Szkół 
omawiając ten temat, również na ostatniej Komisji Oświaty. Niestety Dyrektorzy nie 
zwrócili się o ponowne spotkanie, które miałoby wyjaśnić im wszystkie wątpliwości, 
natomiast w dniu dzisiejszym na komisje Oświaty zostało skierowane pismo od 
Dyrektorów z pominięciem Burmistrzów, Dyrektora Edukacji o interwencję w tej 
kwestii. W tej kwestii brak jest porozumienia z Dyrektorami proponuje więc zdjąć ten 
projekt uchwały z porządku obrad i procedować w mc. październiku, gdy Dyrektorzy 
przedstawią swoje uwagi i propozycje rozwiązań i wówczas wrócimy do tematu na 
następnej sesji.   

Głos zabrała Dyrektor PSP Nr 3 w Brzesku Dorota Wójcik podziękowała Burmistrzowi 
za złożenie wniosku o wycofanie z porządku obrad projektu uchwały, jest on bardzo 
potrzebny i bardzo to ceni. Pani Dyrektor uzasadniła swój głos, złożone pismo przez 
Dyrektorów było pokłosiem odbytego spotkania Dyrektorów na posiedzeniu Komisji 
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Oświaty, gdzie nie wszystko przedstawione na tej Komisji, w tych propozycjach 
wydaje się proste i przynoszące korzyści. Na posiedzeniu Komisji Oświaty po raz 
pierwszy Dyrektorzy zetknęli się z danymi, które były podnoszone jako zasadne 
wprowadzenia MCO. Dziękuję za wniosek,  potrzebne są takie rozwiązania, by 
zarówno  skorzystała na tym gmina, a nie ucierpiały szkoły i pracownicy zajmujący się 
w szkołach kadrami i finansami.  

Przewodnicząca Maria Kądziołka zarządziła sprawdzenie quorum, a następnie   
poddała pod głosowanie wniosek o ściągnięcie z porządku obrad sesji projektu 
uchwały   w sprawie utworzenia jednostki budżetowej "Miejskie Centrum Obsługi 
Oświaty"  

Głosowano wniosek w sprawie: 
wycofanie z porządku obrad sesji z pkt. 13 ppkt.6 projektu uchwały w sprawie 
utworzenia jednostki budżetowej "Miejskie Centrum Obsługi Oświaty". 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1; 
 
Wyniki imienne głosowania: 
ZA (20) - Barbara Borowiecka, Franciszek Brzyk, Ewa Chmielarz-Żwawa, Rafał 
Cichoński, Marcin Ciurej, Jadwiga Dadej, Piotr Duda, Barbara Górczewska, Maria 
Kądziołka, Leszek Klimek, Maria Kucia, Adam Kwaśniak, Anna Lubowiecka, Zbigniew 
Łanocha, Karol Mróz, Bogusław Sambor, Jarosław Sorys, Kamil Trąba, Bartłomiej 
Turlej, Adrian Zaleśny; 

NIEOBECNI (1) - Marek Górski; 

Następnie Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka poddała pod głosowanie 
projekt porządku obrad XII sesji ze zmianami. 

Głosowano wniosek w sprawie: 
przyjęcia porządku obrad ze zmianami.  
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1; 
 
Wyniki imienne: 
ZA (20) - Barbara Borowiecka, Franciszek Brzyk, Ewa Chmielarz-Żwawa, Rafał 
Cichoński, Marcin Ciurej, Jadwiga Dadej, Piotr Duda, Barbara Górczewska, Maria 
Kądziołka, Leszek Klimek, Maria Kucia, Adam Kwaśniak, Anna Lubowiecka, Zbigniew 
Łanocha, Karol Mróz, Bogusław Sambor, Jarosław Sorys, Kamil Trąba, Bartłomiej 
Turlej, Adrian Zaleśny; 
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NIEOBECNI (1) - Marek Górski. 

Porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Wręczenie stypendiów Burmistrza Brzeska za osiągnięte wyniki sportowe. 
4. Wnioski i pytania do Posłów, Senatorów, Radnych Sejmiku Województwa 

Małopolskiego, Starosty Brzeskiego, Komendanta Powiatowego Policji oraz 
Powiatowej Straży Pożarnej w Brzesku. 

5. Informacja na temat uwag zgłoszonych do Protokołu z obrad sesji odbytej         
w dniu 28 sierpnia 2019 r. 

6. Sprawozdanie Burmistrza Brzeska z działalności w okresie międzysesyjnym. 
7. Sprawozdanie Burmistrza Brzeska z realizacji uchwał Rady Miejskiej za okres od 

ostatniej sesji. 
8. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej w sprawie udzielonych odpowiedzi 

na interpelacje i zapytania za okres od ostatniej sesji. 
9. Analiza i ocena wykonania Budżetu Gminy Brzesko za I półrocze 2019 r.- 

wyrażenie opinii. 
10. Zapoznanie się ze stanem realizacji oraz podejmowanymi działaniami 

związanymi z realizacją „Planu Gospodarki Niskoemisyjnej wraz z elementami 
Programu Ograniczenia Niskiej Emisji dla Gminy Brzesko”. (przyjętego uchwałą  
Nr XVIII/124/2015 Rady Miejskiej w Brzesku z dnia 30 listopada 2015 r.               
z późn.zm.). 

11. Wysłuchanie informacji na temat Funkcjonowanie SP ZOZ w Brzesku. 
12. Sprawozdania z posiedzeń komisji stałych i doraźnych. 
13. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Brzesko na rok 2019; 
b) zmiany Uchwały Nr IV/30/2019 Rady Miejskiej w Brzesku z dnia 30 stycznia 

2019 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej; 
c) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej własności Gminy Brzesko; 
d) wyrażenia zgody na zbycie prawa użytkowania wieczystego nieruchomości 

gruntowej. 
e) zmiany uchwały Nr VII/37/2011 Rady Miejskiej w Brzesku z dnia 30 marca 2011 

r.  w sprawie uchwalenia regulaminu określającego tryb, sposób powołania         
i odwoływania członków zespołu interdyscyplinarnego oraz szczegółowe 
warunki jego funkcjonowania. 

f) regulaminu przyznawania dodatków oraz innych składników wynagradzania 
nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez 
Gminę Brzesko; 

14. Interpelacje radnych. 
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15. Zapytania radnych. 
16. Zapytania przewodniczących jednostek pomocniczych Gminy i odpowiedzi na nie. 
17. Wolne wnioski i zapytania. 
18. Zamknięcie obrad Sesji. 

Burmistrz Tomasz Latocha  powitał  obecnych na sesji przedstawicieli Browaru 
Carlsberg Okocim w osobach: Pana Mieszko Musiała wiceprezes zarządu ds. 
sprzedaży, Carlsberg Polska  Panią  Agnieszkę  Podgórską oraz Pana Wojciecha 
Żabińskiego - Carlsberg Polska.   

 

Ad. 3. Wręczenie stypendiów Burmistrza Brzeska za osiągnięte wyniki sportowe. 
 
Burmistrz Tomasz Latocha  wraz z Przewodnicząca Rady Miejskiej Marią Kądziołka 
wręczyli stypendia Burmistrza Brzeska za osiągnięcia sportowe dla Natalii Cebula          
i Izabelli Cebula w dyscyplinie sportowej jakim jest kręglarstwo klasyczne.  

Po wręczeniu stypendiów Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka złożyła w 
imieniu Radnej Marii Kuci  podziękowania dla radnych i wszystkich pozostałych za 
obecność w czasie tak trudnego czasu  dla Jej rodziny, jakim była śmierć męża i ojca. 

Burmistrz Tomasz Latocha złożył kondolencje radnej M. Kucia. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Marią Kądziołka przystąpiła do kolejnego punktu Sesji: 

Ad. 4. Wnioski i pytania do Posłów, Senatorów, Radnych Sejmiku Województwa 
Małopolskiego, Starosty Brzeskiego, Komendanta Powiatowego Policji oraz 
Powiatowej Straży Pożarnej w Brzesku. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

Głos zabrał Pan Mieszko Musiał wiceprezes zarządu ds. sprzedaży Carlsberg Polska     
w temacie: 

 organizacji obchodów jubileuszu 175-lecia istnienia browaru Okocim - Brzesko     
            Okocim Festiwal,  

 realizacji budowy mostu i zjazdu do Browaru Okocim.  
Podziękował Burmistrzowi Tomaszowi Latocha  za zaproszenie i możliwość 
uczestniczenia w sesji oraz przedstawienie zagadnień o których mowa wyżej.   

Przewodnicząca Rady Miejskiej podziękowała za obecność przedstawicielom 
browaru Carlsberg Polska.  

Następnie głos zabrała Poseł na Sejm RP, Dyrektor Szpitala w Tarnowie Pani Anna 
Czech, która poinformowała o prowadzeniu przez tarnowski szpital programu  
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mającego na celu wczesne wykrywanie nowotworów wśród   mieszkańców 
województwa małopolskiego. Opowiedziała o profilaktyce i  zasadach  uczestniczenia 
w tym programie, przedłożyła ulotki z informacjami w tym temacie.   

Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka podziękowała za udział i informacje 
przedstawione przez  Panią Poseł, zwróciła uwagę na bardzo ważną kwestię jaką jest  
profilaktyka i przeprowadzanie badań kontrolnych. 

Burmistrz Tomasz Latocha poinformował o akcji organizowanej w dniu                        
10 października br., na Placu Kazimierza Wielkiego, gdzie będzie stał specjalny 
ambulans, a lekarze radiolodzy będą przeprowadzać bezpłatne badania USG dzieci      
w wieku od 9 miesiąca życia do 6 lat. Akcje dofinansowuje Gmina łącznie z BOSiR          
i Fundacją Ronalda Mack Donalda. Działania Gminy w tym zakresie zapewne wpisują 
się również w problematykę o jakiej dzisiaj mówiła Pani Poseł Anna Czech.  

Ad. 5. Informacja na temat uwag zgłoszonych do Protokołu z obrad sesji odbytej       
w dniu 28 sierpnia 2019 r. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka odtworzyła dyskusje w tym punkcie 
obrad - poinformowała, że do protokołu z Sesji odbytej w dniu 28 sierpnia 2019 roku 
nie wniesiono żadnych uwag.  Pytań radnych brak. Wobec powyższego  zgodnie              
z Regulaminem Rady Miejskiej w Brzesku protokół został przyjęty. 

Ad. 6. Sprawozdanie Burmistrza Brzeska z działalności w okresie międzysesyjnym. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka poinformowała, że w  materiałach 
na sesję przekazane zostało sprawozdanie Burmistrza z Jego międzysesyjnej 
działalność. Wobec powyższego zgodnie z § 14 ust. 1 załącznika Nr 5 do Statutu 
Gminy- Regulaminu Rady Miejskiej – w Brzesku otwiera dyskusję.   

Z uwagi na nieobecność Burmistrza na Sali Przewodnicząca ogłosiła  5 minut przerwy 
w obradach. 

Obrady po przerwie 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka wznawiając obrady sesji po 
przerwie, otworzyła dyskusje w punkcie: „Sprawozdanie Burmistrza Brzeska                  
z działalności w okresie międzysesyjnym” 

W dyskusji wzięli udział: 

Radny Jarosław Sorys zapytał w sprawie realizacji zadań inwestycyjnych 
dofinansowywanych z Funduszu Dróg Samorządowych na Pomianowskim Stoku i ul. 
Odrodzenia.  Na jakim etapie są te zdania i czy ich realizacja będzie się jeszcze 
odbywała w tym roku. Czy wszystkie samorządy składały wnioski do tego funduszu        
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i które z nich otrzymały dofinansowanie. Radny zapytał również w sprawie koncepcji 
połączenia drogi Nr 4 z drogą 768 II etap. Jest to bardzo ważna inwestycja dla nas, 
która komunikowałaby  nasze tereny z autostradą na Buczu, czy są nowe informacje 
na jakim etapie jest to opracowanie.  

Na zapytania radnego odpowiedzi udzielił Burmistrz  Tomasz Latocha -   nie potrafi    
w chwili obecnej odpowiedzieć ile samorządów otrzymało dofinansowanie                    
z Funduszu Dróg Samorządowych, skoncentrowaliśmy się na naszych wnioskach by je 
dobrze przygotować i jak najszybciej te zaplanowane inwestycje wykonać.  W sprawie  
koncepcji połączenia tych dróg odbywały się spotkania,  jednak do konsensusu nie 
doszliśmy ponieważ  okazało się, że uczestnikami tego postępowania poza nami są 
jeszcze 3 gminy, których wójtowie mają odrębne spojrzenie na tą kwestię. Należy 
mieć również na uwadze, że  na dzień dzisiejszy  tereny w Buczu nie są jeszcze 
terenami inwestycyjnymi, nie posiadają planu zagospodarowania przestrzennego. 
Burmistrz przedstawił jakie są plany gminy w zakresie przygotowania tych terenów  
jako terenów inwestycyjnych. Burmistrz przedstawił kwotę jaką Gmina otrzymała          
z Funduszu Dróg Samorządowych.  

Radny Adam Kwaśniak – zapytał w sprawie wysokości ustalonego wynagrodzenia 
miesięcznego dla członków RN Spółki RPWiK, czy to się wiążę z podniesieniem, czy 
obniżeniem wynagrodzenia i ile to wynagrodzenie wynosi? 

Burmistrz  Tomasz Latocha -  są to regulacje wynikające z ilości spotkań  jakie odbywa 
Rada Nadzorcza. 

Radna  Barbara Borowiecka –  w imieniu mieszkańców podziękowała za realizację 
zadania przebudowa chodników na Osiedlu Kopaliny – Jagiełły. Dzięki realizacji tej 
inwestycji poprawiło się bezpieczeństwo mieszkańców. Radna zapytała, czy będzie 
możliwość wymalowania pasów oddzielających miejsca postojowe wzdłuż drogi            
i miejsca dla osób niepełnosprawnych.   

Burmistrz  Tomasz Latocha odpowiedział, że będą czynione starania by jeszcze przed 
zimą oznakowanie poziome pojawiło się na drodze. Zadanie zostanie wycenione i jeśli 
finanse pozwolą będziemy się starali ja zrealizować.  

Radny  Marcin Ciurej zapytał, w temacie  zakupu działki przy ul. Błękitnej w Brzesku   
w celu realizacji programu Mieszkanie Plus.  

Burmistrz Tomasz Latocha – odpowiedział, że została zlecona wycena nieruchomości 
i po jej sporządzeniu zostanie przesłana do Agencji zajmującej się tymi 
nieruchomościami.  

Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka – czy są jeszcze jakieś zapytania do 
Pana Burmistrza w kwestii przedłożonego sprawozdania? Pytań nie było, wobec 
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powyższego podziękowała Panu Burmistrzowi i zamknęła dyskusję w punkcie - 
„Sprawozdanie Burmistrza Brzeska o jego pracach w okresie międzysesyjnym.” 

Ad. 7. Sprawozdanie Burmistrza Brzeska z realizacji uchwał Rady Miejskiej za okres 
od ostatniej sesji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka poinformowała, że w okresie 
sprawozdawczym odbyło się jedno posiedzenie Rady. Radni otrzymali powyższe 
sprawozdanie w wersji elektronicznej, w związku z czym otworzyła dyskusję                 
w punkcie 7 porządku obrad -  Sprawozdanie Burmistrza Brzeska z realizacji uchwał 
Rady Miejskiej za okres od ostatniej sesji. 

Do dyskusji w tym punkcie obrad nikt się nie zgłosił, Przewodnicząca Rady Miejskiej 
zamknęła dyskusje w tym punkcie obrad. Sprawozdanie zostało przyjęte – stanowi 
załącznik do protokołu. 

Ad.8. Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej w sprawie udzielonych 
odpowiedzi na interpelacje i zapytania za okres od ostatniej sesji. 

 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka poinformowała, że radni otrzymali 
powyższą informację w wersji elektronicznej  i otworzyła dyskusję w punkcie                
8 porządku obrad - Informacja Przewodniczącej Rady Miejskiej w sprawie udzielonych 
odpowiedzi na interpelacje i zapytania za okres od ostatniej sesji. 

W dyskusji wzięli udział: 

Radna Ewa Chmielarz-Żwawa odniosła się do treści udzielonej odpowiedzi na jej 
interpelacje z poprzedniej sesji Rady Miejskiej z dnia 27 sierpnia 2019 r. 
https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1665165,dotyczy-interpelacji-ewy-chmielarz-
zwawej-z-dnia-28082018-r-w-sprawie-nowych-zasad-naliczania-i-oplat.html 

Burmistrz Tomasz Latocha – nawiązując  do wystąpienia radnej, zwrócił uwagę na 
fakt, iż niektóre przepisy zawarte w piśmie radnej weszły w życie z dniem 6 września, 
a Urząd  odpowiadał na interpelację  wg. stanu na dzień przed 6 września br.                   
i wówczas niektóre przepisy nie miały  umocowania prawnego. 

Zastępca Burmistrza  Grzegorz Brach (Ad Vocem) odniósł się do wystąpienia radnej, 
stwierdził, iż do większości poruszanych przez radną spraw  ustawa mówi inaczej, 
podał przykład wynikający z ustawowych interpretacji zawartych w piśmie  radnej.  

Radna Ewa Chmielarz-Żwawa (Ad Vocem) odniosła się do wypowiedzi Zastępcy 
Burmistrza Grzegorz Bracha  dot. wejścia w życie nowelizacji ustawy  jw. Odpowiedź  
otrzymała po nowelizacji już ustawy,  a Pan Burmistrz powoływał się w swojej 

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1665165,dotyczy-interpelacji-ewy-chmielarz-zwawej-z-dnia-28082018-r-w-sprawie-nowych-zasad-naliczania-i-oplat.html
https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1665165,dotyczy-interpelacji-ewy-chmielarz-zwawej-z-dnia-28082018-r-w-sprawie-nowych-zasad-naliczania-i-oplat.html
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wypowiedzi  na stare przepisy. Radna  zwróciła uwagę na nieodpowiedni sposób 
udzielenia jej odpowiedzi na interpelacje.  

Radny  Adam Kwaśniak  przypomniał, że na poprzedniej sesji zadał ustnie kilka pytań 
związanych z deklaracjami śmieciowymi i w imieniu mieszkańców poprosił                     
o udzielenie odpowiedzi. 

1)  Ile osób złożyło deklaracje, a ile nie ; 

2)  Ile osób  nie złożyło deklaracji oraz jakie będą konsekwencje ich nie złożenia.  

3) Jak zostanie rozwiązana sprawa z osobami które nie złożyły deklaracji i płacą 
po nowemu  oraz z mieszkańcami którzy nadal płacą stare stawki. 

4) Radny zapytał również jak w przyszłości uniknąć kolejek przy składaniu nowych  
deklaracji. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka wyjaśniła radnemu, że gdyby te 
zapytania były złożone na piśmie to również  otrzymałby odpowiedź pisemną, a tak 
otrzymał odpowiedź na sesji. 

Radny Adam Kwaśniak – wyjaśnił iż nie otrzymał odpowiedzi na sesji, dlatego             
w imieniu mieszkańców prosi o jej udzielenie dzisiaj,  bo jest to bardzo ważne dla 
nich. 

Zastępca Burmistrza Grzegorz Brach poinformował, że radnemu zostanie udzielona 
pisemna odpowiedź. 

Burmistrz Tomasz Latocha – poinformował, że na zapytanie radnego Kwaśniaka 
odpowiedzi udzieli  pracownik merytorycznego Wydziału. 

Ad.9. Analiza i ocena wykonania Budżetu Gminy Brzesko za I półrocze 
2019 r.- wyrażenie opinii. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka przypomniała, że sprawozdanie          
z wykonania budżetu wszyscy radni otrzymali zgodnie z obowiązującymi przepisami. 
Na komisjach sprawozdanie zostało omówione. Otwierając dyskusję poprosiła Panią 
Skarbnik o wprowadzenie. 

Skarbnik Gminy  Celina Łanocha dokonała omówienia sprawozdania z wykonania 
Budżetu Gminy Brzesko za I półrocze 2019 r. 

Pytań radnych do sprawozdania brak. 
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka - zarządziła sprawdzenie kworum po 
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czym poddała pod głosowanie wniosek w sprawie - Pozytywne zaopiniowanie 
wykonania Budżetu Gminy Brzesko za I półrocze 2019 r. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3; 
Wyniki imienne: 
ZA - (18):  Barbara Borowiecka, Franciszek Brzyk, Ewa Chmielarz-Żwawa, Rafał 
Cichoński, Jadwiga Dadej, Piotr Duda, Barbara Górczewska, Maria Kądziołka, Leszek 
Klimek, Maria Kucia, Adam Kwaśniak, Anna Lubowiecka, Zbigniew Łanocha, Karol 
Mróz, Bogusław Sambor, Jarosław Sorys, Kamil Trąba, Bartłomiej Turlej 
NIEOBECNI (3) – Marcin Ciurej, Marek Górski, Adrian Zaleśny; 
 
Ad. 10. Zapoznanie się ze stanem realizacji oraz podejmowanymi działaniami 
związanymi z realizacją „Planu Gospodarki Niskoemisyjnej wraz z elementami 
Programu Ograniczenia Niskiej Emisji dla Gminy Brzesko. (przyjętego uchwałą Nr 
XVIII/124/2015 Rady Miejskiej w Brzesku z dnia 30 listopada 2015 r. z późn.zm.) 
 
Burmistrz Tomasz Latocha  przypomniał, że sprawozdanie  było przedmiotem obrad 
wszystkich komisji Rady Miejskiej, poprosił o zadawanie pytań. 
 
W tym momencie Zastępca Dyrektora Wydziału Ochrony Środowiska UM w Brzesku 
Małgorzata Młynarczyk udzieliła odpowiedzi na zapytania radnego Kwaśniaka. Na 
chwilę obecną około 90% mieszkańców złożyło deklaracje odbioru odpadów 
komunalnych, ogólna liczba mieszkańców która powinna złożyć deklaracje to ponad    
8 tysięcy osób. Przedstawiła konsekwencje dla osób,  które nie złożyły deklaracji. 
Najpierw jest przypomnienie telefoniczne, a później wezwanie i wszczęcie 
postępowania. Deklaracje będą musiały być złożone zgodnie z ustawą, w chwili 
obecnej  jest to wszystko analizowane. Nie ma planów ukarania tych osób, będziemy 
postępować zgodnie z ustawą.  Nie ma raczej przypadków, że została złożona nowa 
deklaracja,  a opłata jest wnoszona według starej stawki.  
 
Głos zabrał Radca Prawny UM Dominik Zych -  który  wyjaśnił, że  w stosunku do tych 
osób będą podejmowane czynności zgodne z przepisami obowiązującymi w dniu 
wydania decyzji. Radca przytoczył ustawy i przepisy,  które będą stosowane przy  
ustalaniu decyzji wymiarowej na odbiór odpadów komunalnych. Nie będziemy 
stosować jakiś specjalnych kar.  
 
Radny Adam Kwaśniak – zapytał, czyli osoby które nie złożyły deklaracji nie będą 
karane? 
 
Zastępca Burmistrza Grzegorz Brach odpowiedział, będzie naliczana opłata, tak jak za 
odpady niesegregowane.  To nie jest kara tylko obowiązek zapłaty. 
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Radny Adam Kwaśniak zapytał ponownie, jeżeli mieszkaniec zapłacił opłatę nieważne 
czy według starej czy nowej stawki,  ale nie złożył  deklaracji to również zostanie 
ukarany? 
 
Zastępca Burmistrza Grzegorz Brach odpowiedział, mieszkaniec zostanie wezwany do 
złożenia deklaracji, bo tak stanowi ustawa. Taka osoba powinna wyjaśnić dlaczego  
nie złożyła deklaracji. Jeżeli tak się nie stanie, to zostanie wydana przez Burmistrza 
decyzja ile ten mieszkaniec ma zapłacić od dnia powstania tego obowiązku. Jeżeli  
opłata nie zostanie  uiszczona to  jest  dalej prowadzone postępowanie 
administracyjne mające na celu ściągniecie tej opłaty. 
 
Więcej pytań brak.  
 
Sprawozdanie ze stanu realizacji oraz podejmowanymi działaniami związanymi          
z realizacją „Planu Gospodarki Niskoemisyjnej wraz z elementami Programu 
Ograniczenia Niskiej Emisji dla Gminy Brzesko. (przyjętego uchwałą Nr 
XVIII/124/2015 Rady Miejskiej w Brzesku z dnia 30 listopada 2015 r. z późn.zm.) - 
zostało przyjęte.  
 
W ty momencie radni jednogłośnie wyrazili zgodę na zmianę  porządku obrad sesji  
pkt. 12. Sprawozdania z posiedzeń komisji stałych i doraźnych stanowi pkt.11 , a pkt. 
11 będzie stanowił pkt.12. 
 
Ad. 11. Sprawozdania z posiedzeń komisji stałych i doraźnych. 
 
Otwierając dyskusję Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka poprosiła 
Przewodniczących Komisji jak niżej  o złożenie sprawozdań. Sprawozdania złożyli: 
 

1. Radna Rady Miejskiej Ewa Chmielarz – Żwawa Wice Przewodnicząca Komisji 
Zdrowia Pomocy Społecznej  i Rodziny złożyła sprawozdanie z posiedzenia 
Komisji.http://www.brzesko.pl/wp-content/uploads/2019/01/Posiedzenie-
Komisji-Zdrowia-Pomocy-Spo%C5%82ecznej-i-Rodziny-z-dnia-23-09-2019-
r..pdf 

2. Radny Rady Miejskiej Rafał Cichoński Przewodniczący komisji Spraw 
Obywatelskich   i Porządku Publicznego złożył sprawozdanie z posiedzenia 
Komisji; http://www.brzesko.pl/wp-content/uploads/2019/01/Posiedzenie-
Koisji-Spraw-Obywatelskich-Porzadku-Publicznego-i-Rodziny-z-dnia-20-09-
2019-r..pdf 

3. Radny Bogusław Sambor Przewodniczący komisji  Gospodarki Finansowej  
złożył sprawozdanie z posiedzenia Komisji. http://www.brzesko.pl/wp-

http://www.brzesko.pl/wp-content/uploads/2019/01/Posiedzenie-Komisji-Zdrowia-Pomocy-Spo%C5%82ecznej-i-Rodziny-z-dnia-23-09-2019-r..pdf
http://www.brzesko.pl/wp-content/uploads/2019/01/Posiedzenie-Komisji-Zdrowia-Pomocy-Spo%C5%82ecznej-i-Rodziny-z-dnia-23-09-2019-r..pdf
http://www.brzesko.pl/wp-content/uploads/2019/01/Posiedzenie-Komisji-Zdrowia-Pomocy-Spo%C5%82ecznej-i-Rodziny-z-dnia-23-09-2019-r..pdf
http://www.brzesko.pl/wp-content/uploads/2019/01/Posiedzenie-Koisji-Spraw-Obywatelskich-Porzadku-Publicznego-i-Rodziny-z-dnia-20-09-2019-r..pdf
http://www.brzesko.pl/wp-content/uploads/2019/01/Posiedzenie-Koisji-Spraw-Obywatelskich-Porzadku-Publicznego-i-Rodziny-z-dnia-20-09-2019-r..pdf
http://www.brzesko.pl/wp-content/uploads/2019/01/Posiedzenie-Koisji-Spraw-Obywatelskich-Porzadku-Publicznego-i-Rodziny-z-dnia-20-09-2019-r..pdf
http://www.brzesko.pl/wp-content/uploads/2019/01/Posiedzenie-kom.-gosp-finans-z-dnia-19.09.2019-r..pdf
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content/uploads/2019/01/Posiedzenie-kom.-gosp-finans-z-dnia-19.09.2019-
r..pdf 

4. Radny Rady Miejskiej Piotr Duda Przewodniczący Komisji Rewizyjnej złożył 
sprawozdanie z posiedzenia Komisji Rewizyjnej. http://www.brzesko.pl/wp-
content/uploads/2019/01/Posiedzenie-Komisji-Rewizyjnej-z-dnia-16-09-2019-
r..pdf 

5. Radny Rady Miejskiej Bartłomiej Turlej Przewodniczący Komisji Oświaty 
Kultury i Sportu złożył sprawozdanie posiedzenia Komisji. 
http://www.brzesko.pl/wp-content/uploads/2019/01/wnioski-z-dnia-25-09-
2019.pdf 

6. Radny Rady Miejskiej Leszek Klimek  Przewodniczący komisji Gospodarki 
Komunalnej złożył sprawozdanie posiedzenia Komisji. 
http://www.brzesko.pl/wp-content/uploads/2019/01/Posiedzenie-Komisji-
Gospodarki-Kom.pdf 

7. Radny Karol Mróz Przewodniczący komisji Statutowej Komunalnej złożył 
sprawozdanie posiedzenia Komisji. 
 

Pytań radnych do sprawozdań brak. 
 
Ad.12. Wysłuchanie informacji na temat Funkcjonowanie SP ZOZ w Brzesku. 
 
Dyrektor SP ZOZ w Brzesku Adam Smołucha dokonał prezentacji multimedialnej na 
temat funkcjonowania SP ZOZ w Brzesku za rok 2018. 
 szczegółowego 
Pytań radnych brak.  
 
Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka podziękowała Dyrektorowi SP ZOZ 
w Brzesku Panu Adamowi Smołucha za szczegółowe i wyczerpujące przedstawienie 
sprawozdania dotyczącego funkcjonowania SP ZOZ w Brzesku za rok 2018. 
 i ogłosiła 30 minutowa przerwę w obradach sesji. 

 
Obrady wznowione po przerwie. 

 
Ad. 13. Podjęcie uchwał w sprawach: 
 
a) zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Brzesko na rok 2019; 
 
Otwierając dyskusję Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka poprosiła         
o wprowadzenie do tematu Skarbnika Gminy Panią Celinę Łanocha, która dokonała 
szczegółowego omówienia projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej 
Gminy Brzesko na rok 2019 wraz z wniesioną autopoprawka do projektu uchwały. 
Pytań radnych brak. 

http://www.brzesko.pl/wp-content/uploads/2019/01/Posiedzenie-kom.-gosp-finans-z-dnia-19.09.2019-r..pdf
http://www.brzesko.pl/wp-content/uploads/2019/01/Posiedzenie-kom.-gosp-finans-z-dnia-19.09.2019-r..pdf
http://www.brzesko.pl/wp-content/uploads/2019/01/Posiedzenie-Komisji-Rewizyjnej-z-dnia-16-09-2019-r..pdf
http://www.brzesko.pl/wp-content/uploads/2019/01/Posiedzenie-Komisji-Rewizyjnej-z-dnia-16-09-2019-r..pdf
http://www.brzesko.pl/wp-content/uploads/2019/01/Posiedzenie-Komisji-Rewizyjnej-z-dnia-16-09-2019-r..pdf
http://www.brzesko.pl/wp-content/uploads/2019/01/wnioski-z-dnia-25-09-2019.pdf
http://www.brzesko.pl/wp-content/uploads/2019/01/wnioski-z-dnia-25-09-2019.pdf
http://www.brzesko.pl/wp-content/uploads/2019/01/Posiedzenie-Komisji-Gospodarki-Kom.pdf
http://www.brzesko.pl/wp-content/uploads/2019/01/Posiedzenie-Komisji-Gospodarki-Kom.pdf
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Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Radny Kamil Trąba przedstawił projekt uchwały, 
natomiast Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka zarządziła sprawdzenie 
quorum, po czym poddała go pod głosowanie projekt uchwały jak niżej: 
 
Głosowano w sprawie: 
zmiany Uchwały Budżetowej Gminy Brzesko na rok 2019: 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2; 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) - Barbara Borowiecka, Franciszek Brzyk, Ewa Chmielarz-Żwawa, Rafał 
Cichoński, Marcin Ciurej, Jadwiga Dadej, Piotr Duda, Barbara Górczewska, Maria 
Kądziołka, Leszek Klimek, Maria Kucia, Adam Kwaśniak, Anna Lubowiecka, Zbigniew 
Łanocha, Karol Mróz, Bogusław Sambor, Jarosław Sorys, Kamil Trąba, Bartłomiej 
Turlej; 
 
NIEOBECNI (2) - Marek Górski, Adrian Zaleśny; 
 
Uchwała nr XII/102/2019https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1666502,uchwala-
nr-xii1022019-z-dnia-25092019-r-w-sprawie-zmiany-uchwaly-budzetowej-gminy-
brzesko-na-rok-201.html – została podjęta.  
 
 
b) zmiany Uchwały Nr IV/30/2019 Rady Miejskiej w Brzesku z dnia 30 stycznia 2019 
w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej; 

Pytań radnych do projektu uchwały brak. 

 Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Radny Kamil Trąba przedstawił  projekt 
uchwały, natomiast Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka, poddała go pod 
głosowanie jak niżej: 

Głosowano w sprawie: 
zmiany Uchwały Nr IV/30/2019 Rady Miejskiej w Brzesku z dnia 30 stycznia 2019          
w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej; 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2; 
 

Wyniki imienne: 
ZA (19) - Barbara Borowiecka, Franciszek Brzyk, Ewa Chmielarz-Żwawa, Rafał 
Cichoński, Marcin Ciurej, Jadwiga Dadej, Piotr Duda, Barbara Górczewska, Maria 

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1666502,uchwala-nr-xii1022019-z-dnia-25092019-r-w-sprawie-zmiany-uchwaly-budzetowej-gminy-brzesko-na-rok-201.html
https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1666502,uchwala-nr-xii1022019-z-dnia-25092019-r-w-sprawie-zmiany-uchwaly-budzetowej-gminy-brzesko-na-rok-201.html
https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1666502,uchwala-nr-xii1022019-z-dnia-25092019-r-w-sprawie-zmiany-uchwaly-budzetowej-gminy-brzesko-na-rok-201.html
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Kądziołka, Leszek Klimek, Maria Kucia, Adam Kwaśniak, Anna Lubowiecka, Zbigniew 
Łanocha, Karol Mróz, Bogusław Sambor, Jarosław Sorys, Kamil Trąba, Bartłomiej 
Turlej; 
NIEOBECNI (2) - Marek Górski, Adrian Zaleśny; 
 
Uchwała nr XII/103/2019https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1666510,uchwala-
nr-xii1032019-z-dnia-25092019-r-w-sprawie-zmiany-uchwaly-iv302019-rady-
miejskiej-w-brzesku-z.html - została podjęta. 
 
c) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej własności Gminy Brzesko; 

Burmistrz Tomasz Latocha przedstawił ustalenia z rozmowy przeprowadzonej              
z przedstawicielami  sołectwa Okocim dot.  propozycji sprzedaży działek jw. 
Wypracowane zostały pewne  rozwiązania, nie ma żadnego sprzeciwu sprzedaży tych 
działek, decyzja należy do Rady Miejskiej. 

Pytań radnych do projektu uchwały brak.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Radny Kamil Trąba przedstawił  projekt 
uchwały, natomiast Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka, poddała go pod 
głosowanie jak niżej: 

Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowej własności Gminy Brzesko; 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2: 
 
Wyniki imienne: 
ZA (17) - Barbara Borowiecka, Franciszek Brzyk, Rafał Cichoński, Marcin Ciurej, 
Jadwiga Dadej, Piotr Duda, Barbara Górczewska, Maria Kądziołka, Leszek Klimek, 
Maria Kucia, Anna Lubowiecka, Zbigniew Łanocha, Karol Mróz, Bogusław Sambor, 
Jarosław Sorys, Kamil Trąba, Bartłomiej Turlej; 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) - Ewa Chmielarz-Żwawa, Adam Kwaśniak; 

NIEOBECNI (2) - Marek Górski, Adrian Zaleśny; 

Uchwała nr XII/104/2019https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1666518,uchwala-
nr-xii1042019-z-dnia-25092019-r-w-sprawie-wyrazenia-zgody-na-zbycie-
nieruchomosci.html – została podjęta  

d) wyrażenia zgody na zbycie prawa użytkowania wieczystego nieruchomości 
gruntowej. 

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1666510,uchwala-nr-xii1032019-z-dnia-25092019-r-w-sprawie-zmiany-uchwaly-iv302019-rady-miejskiej-w-brzesku-z.html
https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1666510,uchwala-nr-xii1032019-z-dnia-25092019-r-w-sprawie-zmiany-uchwaly-iv302019-rady-miejskiej-w-brzesku-z.html
https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1666510,uchwala-nr-xii1032019-z-dnia-25092019-r-w-sprawie-zmiany-uchwaly-iv302019-rady-miejskiej-w-brzesku-z.html
https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1666518,uchwala-nr-xii1042019-z-dnia-25092019-r-w-sprawie-wyrazenia-zgody-na-zbycie-nieruchomosci.html
https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1666518,uchwala-nr-xii1042019-z-dnia-25092019-r-w-sprawie-wyrazenia-zgody-na-zbycie-nieruchomosci.html
https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1666518,uchwala-nr-xii1042019-z-dnia-25092019-r-w-sprawie-wyrazenia-zgody-na-zbycie-nieruchomosci.html
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Burmistrz Tomasz Latocha dokonał omówienia  powyższego projektu uchwały. 

Pytań radnych do projektu uchwały brak.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Radny Kamil Trąba przedstawił  projekt 
uchwały, natomiast Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka, poddała go pod 
głosowanie: 

Głosowano w sprawie: 
wyrażenia zgody na zbycie prawa użytkowania wieczystego nieruchomości 
gruntowej. 
 
Wyniki głosowania: 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2: 
Wyniki imienne: 
ZA (19) - Barbara Borowiecka, Franciszek Brzyk, Ewa Chmielarz-Żwawa, Rafał 
Cichoński, Marcin Ciurej, Jadwiga Dadej, Piotr Duda, Barbara Górczewska, Maria 
Kądziołka, Leszek Klimek, Maria Kucia, Adam Kwaśniak, Anna Lubowiecka, Zbigniew 
Łanocha, Karol Mróz, Bogusław Sambor, Jarosław Sorys, Kamil Trąba, Bartłomiej 
Turlej; 
NIEOBECNI (2) -  Marek Górski, Adrian Zaleśny: 
 
Uchwała nr XII/105/2019https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1666521,uchwala-
nr-xii1052019-z-dnia-25092019-r-w-sprawie-wrazenia-zgody-na-zbycie-prawa-
uzytkowania-wieczys.html - została podjęta. 
 
 

e) zmiany uchwały Nr VII/37/2011 Rady Miejskiej w Brzesku z dnia 30 marca 2011 r. 
w sprawie uchwalenia regulaminu określającego tryb, sposób powołania                      
i odwoływania członków zespołu interdyscyplinarnego oraz szczegółowe warunki 
jego funkcjonowania. 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka - omówiła projekt uchwały. 

 Pytań do projektu uchwały brak. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Radny Kamil Trąba przedstawił  projekt 
uchwały, natomiast Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka, poddała go pod 
głosowanie jak niżej: 

Głosowano w sprawie: 
zmiany uchwały Nr VII/37/2011 Rady Miejskiej w Brzesku z dnia 30 marca 2011 r.       
w sprawie uchwalenia regulaminu określającego tryb, sposób powołania                         

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1666521,uchwala-nr-xii1052019-z-dnia-25092019-r-w-sprawie-wrazenia-zgody-na-zbycie-prawa-uzytkowania-wieczys.html
https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1666521,uchwala-nr-xii1052019-z-dnia-25092019-r-w-sprawie-wrazenia-zgody-na-zbycie-prawa-uzytkowania-wieczys.html
https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1666521,uchwala-nr-xii1052019-z-dnia-25092019-r-w-sprawie-wrazenia-zgody-na-zbycie-prawa-uzytkowania-wieczys.html
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i odwoływania członków zespołu interdyscyplinarnego oraz szczegółowe warunki jego 
funkcjonowania. 
 
Wyniki głosowania:  
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2; 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) - Barbara Borowiecka, Franciszek Brzyk, Ewa Chmielarz-Żwawa, Rafał 
Cichoński, Marcin Ciurej, Jadwiga Dadej, Piotr Duda, Barbara Górczewska, Maria 
Kądziołka, Leszek Klimek, Maria Kucia, Adam Kwaśniak, Anna Lubowiecka, Zbigniew 
Łanocha, Karol Mróz, Bogusław Sambor, Jarosław Sorys, Kamil Trąba, Bartłomiej 
Turlej: 
NIEOBECNI (2) - Marek Górski, Adrian Zaleśny: 
 
Uchwała nr XII/106/2019https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1666525,uchwala-
nr-xii1062019-z-dnia-25092019-r-w-sprawie-zmiany-uchwaly-nr-vii372011-rady-
miejskiej-w-brzes.html – została podjęta.  
 
 
f) regulaminu przyznawania dodatków oraz innych składników wynagradzania 
nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę 
Brzesko; 
 
Burmistrz Tomasz Latocha  dokonał szczegółowego omówienia projektu uchwały jw.  
Pytań do projektu uchwały brak. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Radny Kamil Trąba przedstawił  projekt 
uchwały, natomiast Przewodnicząca Rady Miejskiej Maria Kądziołka, poddała go pod 
głosowanie jak niżej: 
 
Głosowano w sprawie: 
regulaminu przyznawania dodatków oraz innych składników wynagradzania 
nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Gminę 
Brzesko;.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Barbara Borowiecka, Franciszek Brzyk, Ewa Chmielarz-Żwawa, Rafał Cichoński, Marcin 
Ciurej, Jadwiga Dadej, Piotr Duda, Barbara Górczewska, Maria Kądziołka, Leszek 
Klimek, Maria Kucia, Adam Kwaśniak, Anna Lubowiecka, Zbigniew Łanocha, Karol 

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1666525,uchwala-nr-xii1062019-z-dnia-25092019-r-w-sprawie-zmiany-uchwaly-nr-vii372011-rady-miejskiej-w-brzes.html
https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1666525,uchwala-nr-xii1062019-z-dnia-25092019-r-w-sprawie-zmiany-uchwaly-nr-vii372011-rady-miejskiej-w-brzes.html
https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1666525,uchwala-nr-xii1062019-z-dnia-25092019-r-w-sprawie-zmiany-uchwaly-nr-vii372011-rady-miejskiej-w-brzes.html
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Mróz, Bogusław Sambor, Jarosław Sorys, Kamil Trąba, Bartłomiej Turlej 
NIEOBECNI (2) 
Marek Górski, Adrian Zaleśny 
Uchwała nr XII/107/2019https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1666532,uchwala-
nr-xii1072019-z-dnia-25092019-r-w-sprawie-regulaminu-przyznawania-dodatkow-
oraz-innych-sklad.html – uchwała została podjęta.  

 
Ad.14. Interpelacje radnych. 

W dyskusji wzięli udział: 

Radna Ewa Chmielarz-Żwawa – złożyła interpelacje w sprawach  przesunięcia  kursu 
autobusu z Brzeska w kierunku północnym gminy  około godz.18.00 oraz w sprawie 
nie przyjęcia dziecka do przedszkola w Buczu. 
https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1665162,interpelacje-ewy-chmielarz-
zwawej-z-dnia-25092019-r.html 
 

Radna  Barbara Górczewska - interpelacje  w sprawach uwzględnienia w projekcie 
budżetu gminy na 2020 rok  środków finansowych  na budowę chodnika przy ul. 
Wiejskiej w Brzesku  oraz w sprawie uporządkowania znaków drogowych  
ograniczających  prędkość na ul. Wiejskiej. 
https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1665205,interpelacja-radnej-barbary-
gorczewskiej-z-dnia-25092019-r.html 
 
Radny Zbigniew Łanocha -  interpelacja w sprawie poszerzenia drogi na ul. Zielnej      
w Jasieniu przy budynku nr 34 na długości około 15 metrów.  

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1665211,interpelacja-radnego-zbigniewa-
lanochy-z-dnia-25092019-r.html 

Radny Jarosław Sorys - interpelacje w sprawie zwrócenia się do Inżynierii Ruchu 
Drogowego o  wyznaczenie miejsca (przejścia dla pieszych) umożlwiającego 
bezpieczne przejście z ul. Nadbrzeżnej na chodnik przy ul. Środkowej w Jadownikach, 
wymianę żarówek oświetlenia drogi krajowej w Jadownikach w okolicach sygnalizacji 
świetlnej, dostosowania godzin zapalania latarni ulicznych do warunków pogodowych 
oraz ujednolicenie godzin włączania w całej gminie. 

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1665226,interpelacja-radnego-jaroslawa-
sorysa-z-dnia-25092019-r.html 

Radny Bogusław Sambor - interpelacja w sprawie wyznaczenia specjalnego kursu linii 
autobusowej w dniu 1 Listopada. 

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1666532,uchwala-nr-xii1072019-z-dnia-25092019-r-w-sprawie-regulaminu-przyznawania-dodatkow-oraz-innych-sklad.html
https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1666532,uchwala-nr-xii1072019-z-dnia-25092019-r-w-sprawie-regulaminu-przyznawania-dodatkow-oraz-innych-sklad.html
https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1666532,uchwala-nr-xii1072019-z-dnia-25092019-r-w-sprawie-regulaminu-przyznawania-dodatkow-oraz-innych-sklad.html
https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1665162,interpelacje-ewy-chmielarz-zwawej-z-dnia-25092019-r.html
https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1665162,interpelacje-ewy-chmielarz-zwawej-z-dnia-25092019-r.html
https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1665205,interpelacja-radnej-barbary-gorczewskiej-z-dnia-25092019-r.html
https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1665205,interpelacja-radnej-barbary-gorczewskiej-z-dnia-25092019-r.html
https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1665211,interpelacja-radnego-zbigniewa-lanochy-z-dnia-25092019-r.html
https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1665211,interpelacja-radnego-zbigniewa-lanochy-z-dnia-25092019-r.html
https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1665226,interpelacja-radnego-jaroslawa-sorysa-z-dnia-25092019-r.html
https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1665226,interpelacja-radnego-jaroslawa-sorysa-z-dnia-25092019-r.html
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https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1665219,interpelacja-radnego-boguslawa-
sambora-z-dnia-25092019-r.html 
 
Ad. 15. Zapytania radnych. 

Radna Ewa Chmielarz-Żwawa zapytała w sprawie zmiany lokalizacji LKS Olimpia 
Bucze. Co jest powodem zmiany lokalizacji ponieważ w KRS   jest podany adres ul. 
Okulickiego, a do tej pory był adres Bucze ul. Okulicka. Radna zapytała w sprawie 
organizowania konkursu na Dyrektora Szkoły w Porębie Spytkowskiej. Na BIP ukazało 
się zarządzenie, które odwołuje ten konkurs, radna prosiła o podanie jaki jest powód 
odwołania tego zarządzenia.   

Burmistrz Tomasz Latocha odpowiedział, że Gmina nie ma informacji dlaczego  
siedziba LKS Olimpia Bucze została zmieniona. My jako Gmina  nie mamy takich 
uprawnień kontrolnych, jest to ich suwerenna decyzja.   

Zostało wydane zarządzenie odwołujące konkurs na dyrektora w PSP w Porębie 
Spytkowskiej. W tej sprawie toczy się również  postępowanie sprawdzające                  
w Kuratorium. Jak mówi wykładnia prawna będziemy teraz powoływać Dyrektora na 
wskazany okres określony w przepisach prawa, a nie organizować konkursu. 
Chcieliśmy dać szanse komisji konkursowej wyłonienia z większej liczby kandydatów, 
ale skoro organy nadzoru twierdzą, iż  bardziej właściwym postępowaniem będzie 
powołanie tak też zostanie uczynione w najbliższych dniach. 

Radna Barbara Górczewska  złożyła zapytania w sprawie planowanego utworzenia 
MCOO https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1666559,zapytania-radnej-barbary-
gorczewskiej-z-dnia-25092019-r.html 
 

Radna Maria Kucia – zawnioskowała o naprawienie chodnika na ul. Szarych Szeregów 
16, gdzie wyrwana jest kostka chodnikowa,  powoduje to niebezpieczeństwo dla 
przechodniów.  

Burmistrz Tomasz Latocha odpowiedział, że w dniu jutrzejszym zlecona zostanie 
naprawa chodnika. 

Ad. 16. Zapytania przewodniczących jednostek pomocniczych Gminy i odpowiedzi 
na nie. 
 
Brak chętnych do zabrania głosu. 
 
Ad. 17. Wolne wnioski i zapytania. 
 
Radny Zbigniew Łanocha -  w imieniu mieszkańców Jasienia zwrócił się z prośbą do 

https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1665219,interpelacja-radnego-boguslawa-sambora-z-dnia-25092019-r.html
https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1665219,interpelacja-radnego-boguslawa-sambora-z-dnia-25092019-r.html
https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1666559,zapytania-radnej-barbary-gorczewskiej-z-dnia-25092019-r.html
https://bip.malopolska.pl/umbrzeska,a,1666559,zapytania-radnej-barbary-gorczewskiej-z-dnia-25092019-r.html
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Komendanta Policji o częstsze patrole na parkingu przy budynku katechetycznym       
w Jasieniu, gdzie wieczorami spotyka się młodzież i nie zachowuje się odpowiednio.  
 
Ad. 18. Zamknięcie obrad Sesji. 
 
Po wyczerpaniu porządku obrad  Przewodnicząca Rady Miejskiej w Brzesku Maria 
Kądziołka zamknęła obrady XII sesji Rady Miejskiej w Brzesku, zwołanej na dzień       
25 września 2019 r. na godz.13.00. (Pełna dyskusja płyta CD). 

 

Przewodniczący 
Rada Miejska w Brzesku 

(-)mgr Maria Kądziołka  

  

Przygotował(a): inspektor Marta Kółkowska ZS 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


